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Lihme Medborgerhus 

10 fremmødte 
O,o byder velkommen. 
Ove Møller Bech blev valgt som dirigent. 
Generalforsamlingen er lovlig indkaldt.  

Beretning ved formanden:  
Nyt overvågningsudstyr. 
Der manglede vand.  
En pumpe var gået i stå. Det var en defekt frostsikring. Nu er det styr på det.  
Vi har haF 26 målere ind Il kontrol. De var OK. Nu kan målerne sidde i 9 år mere. 
Vi har været i gang med udskiFning af målere, men de,e var meget billigere.  
Vi har ikke haF ledningsbrud. Det er godt for økonomien.  

Regnskabet: 
Der er ikke ret meget at sige Il regnskabet. 
Kubikmeterprisen er sat op.  
Vi skal have fokus på vandanalyse og boringskontrol.  
Det er lovpligIgt og en meget stor økonomisk udfordring. 
Det er den post som sIkker mest af.  
Vi ønsker en større pris for at komme ud af vandværket.  
Vi får færre forbrugere. Vi mister en eller to hvert år.  
Det burde koste noget i retning af 15 000 kr. at komme ud af vandværket.  
Det er ikke vedtaget endnu.  
Fremadre,et får vi sIgende udgiFer.  
Vi hæver priserne hvert år.  
For at komme ud af vandværket, var det et forslag, om at der skal være gennemsnitlig udgiF 
over en treårs periode m.h.t. antal kubikmeter plus et minimum.  
Bestyrelsen laver et konkret forslag Il næste generalforsamling.  
Gunnar skriver et forslag. 
Er der flere spørgsmål Il regnskabet? 
Vi har omkring 700 000 kr.  
Vi udhuler ikke økonomien.  
Regnskabet kan godkendes.  

Gunnar og O,o modtager genvalg. 
Intet under eventuelt.  
Mødet er afslu,et.  
Tak for god ro og orden.  

Referent: Gunnar 


